
Protokół Nr LXIII/2024 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 18 marca 2024r. 

 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 16,00 – 17,50 

 

Ad.  1. 

Dnia 18 marca 2024r. odbyło się LXIII-e w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Zastępca Wójta Gminy Łączna p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Joanna Kopytek 

- Zastępca Skarbnika Gminy Łączna p. Elwira Sidorczuk 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Łączna p. Wacław Iwanczatik 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej p. Beata Kołda 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- p.o. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Bożena Tuśnio 

- sołtysi gminy, pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 14 radnych,  

co stanowiło 93 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecny radny: Januchta Jacek - usprawiedliwiony. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy Radną Cieślik 

Halinę, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad.  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Radny Ledwójcik – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 b) Podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w Regulaminie określającym wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród a także 

ich wysokości, szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Łączna i przekazanie go do dalszych 

bardziej wnikliwych i szczegółowych prac w Komisjach. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dwóch uchwał: 

1/ w punkcie 9 f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przywrócenia 

przystanku autobusowego linii Nr 12 MZK Kielce w okolicy posesji Klonów 60 lub 

zezwolenia na usytuowanie w tym miejscu przystanku na żądanie.  
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Przypomnę, że kwestia przystanku była przedmiotem dwukrotnych dyskusji Rady, jest 

akceptacja Wysokiej Rady, chcielibyśmy nie przedłużać tylko mieć już zgodę w postaci 

uchwały aby przystanek mógł powstać. 

2/ w punkcie 9 g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Św. Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej z przeznaczeniem na 

realizację zadań pn. „Remont wieżyczek na Kościele Parafialnym w Łącznej” oraz „Wymiana 

pokrycia dachowego na kościele pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej”.  

Sprawa również była omawiana bardzo szczegółowo na Połączonych Komisjach. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, mamy trzy wnioski do porządku obrad, proszę  

o przegłosowanie jako pierwszego wniosku Radnego Ledwójcika o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 9 b) zmian w Regulaminie określającym wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród a także 

ich wysokości, szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Łączna. 

Za – 11, wstrzymało się – 2, przeciw – 1/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady – zaproponowała aby wnioskowany przez Wójta Gminy projekt 

uchwały wprowadzić do porządku obrad w punkcie 9 b) zamiast w punkcie 9 f).  

Wójt Gminy wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o przegłosowanie wniosku Pana Wójta o wprowadzenie do 

punktu 9 b) uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przywrócenia przystanku 

autobusowego linii Nr 12 MZK Kielce w okolicy posesji Klonów 60 lub zezwolenia na 

usytuowanie w tym miejscu przystanku na żądanie. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o przegłosowanie wniosku Wójta Gminy o wprowadzenie 

w punkcie 9 f) zamiast 9 g) uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Św. Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej z przeznaczeniem na 

realizację zadań pn. „Remont wieżyczek na Kościele Parafialnym w Łącznej” oraz „Wymiana 

pokrycia dachowego na kościele pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej”. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o przegłosowanie porządku obrad z wprowadzonymi 

zmianami. 

Za – 14/14 obecnych radnych. Porządek obrad został podjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad po zmianach stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum.  

2. Powołanie sekretarza obrad.  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami.  

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji.  

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami.  

7. Pytania, wnioski, interpelacje.  

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  
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9. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) określenia rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć 

nauczycieli 

b) rozpatrzenia petycji dotyczącej przywrócenia przystanku autobusowego linii Nr 12 MZK 

Kielce w okolicy posesji Klonów 60 lub zezwolenia na usytuowanie w tym miejscu 

przystanku na żądanie 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Skarżyskiego 

d) zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2024-2032 

f) udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Szymona i Judy Tadeusza 

w Łącznej z przeznaczeniem na realizację zadań pn. „Remont wieżyczek na Kościele 

Parafialnym w Łącznej” oraz „Wymiana pokrycia dachowego na kościele pw. Świętych 

Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej” 

10. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 28 lutego 2024r. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 28 lutego 2024r. do dnia 18 marca 2024r. przedstawił                          

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

29 lutego – w spotkaniu z p. Jerzym Rydlewskim współwłaścicielem firmy KANRYD  

w sprawie zakończenia inwestycji wodociągowej w Zagórzu.  

Inwestycja finansowana jest z Polskiego Ładu dot. odc. wodociągu, który w ciągu ostatnich 

lat był bardzo awaryjny, sprawiał problemy ZGK. Z zadowoleniem podkreślam istotną rzecz 

zw. z wykonaniem tej inwestycji, mianowicie część przyłączy w ramach tej realizacji była 

wykonana przez ZGK sprzętem, który został dzięki decyzji Rady zakupiony dla ZGK. 

Celowość zakupu jest potwierdzona, wpływ na jakość wykonania tego wodociągu przez 

pracowników ZGK zaowocuje tym, że wodociąg będzie przez wiele lat służył mieszkańcom. 

5 marca – w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie 

aktualnej inwestycji w Klonowie, chodzi o ostatni odc. drogi powiatowej przed zakrętem do 

Klonowa. Dzisiaj będziemy podejmować decyzję o przeznaczeniu pomocy finansowej dla 

Powiatu w wysokości 300 tys. zł. Cieszy mnie, że temat zostaje przez nas załatwiony na 

szereg lat. Poprzednie odc. które były wykonane również przy finansowym udziale gminy 

służą już mieszkańcom Klonowa. Jest to odcinek drogi niezwykle atrakcyjny dla bardzo wielu 

turystów. 

- w podpisaniu umowy na dostawę samochodu ciężarowego do 3,5 tony ze specjalną 

konstrukcją ramy pośredniej oraz skrzyni samowyładowczej, umożliwiający wywrót do tyłu  

i na boki, ułatwiający tym samym załadunek śmieci i odpadów z każdej strony. Cieszę się  

z faktu, że jesteśmy konsekwentni, wszystko co dzieje się w zakresie wod.-kan. to są kwestie 

strategiczne. Każdy sprzęt, którym będzie dysponował Zakład to jest decyzja, która 

zaowocuje konkretami. W tym przypadku, oczywiście po wcześniejszej opinii RIO, 

skorzystaliśmy z przepisów, które pozwalają wykorzystanie środków za śmieci.  

Była nadwyżka tych środków i dzięki temu mogliśmy taki samochód do odbioru śmieci 

zakupić dla ZGK.  

- w spotkaniu z p. Sebastianem Kaniowskim w sprawie przekształceń gruntów w Zaleziance, 

Chodzi o spory obszar, gmina przez wszystkie lata od 2006r. podejmuje działania w tych 

obszarach, które dają jakąkolwiek szansę żeby zwiększyć liczbę mieszkańców na terenie 

gminy. Jednym z zadań priorytetowych jest odralnianie gruntów i przekazywaliśmy na to 
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przez lata spore środki aby dać możliwość inwestorom inwestowania w gminie. Druga rzecz 

to ta, że szliśmy również w ochronę środowiska. Co prawda niektóre obszary, mówię o dolnej 

Zaleziance w kierunku do Osieczna, prawie 80 ha, w najbliższej przyszłości staną się 

obszarem budowy jednej z największych elektrowni fotowoltaicznych w Polsce. To są fakty, 

wiąże się to z moją wizją tworzenia obszarów, które w naszych planach zagospodarowania 

przestrzennego będą uwzględniały możliwość budowy farm. Mówimy o obszarach, których 

grunty pod to przeznaczone to klasa IV, V, VI, nie wysokie klasy bonitacyjne. To są rzeczy 

ważne, one się toczą, nie przynoszą natychmiastowych skutków dlatego czasem mieszkańcy 

mają wrażenie, że w tej materii nic się nie robi. Prace dot. kształtowania obszarów pod 

zabudowę to prace, które muszą trwać, są one uzgadniane z szeregiem podmiotów. Plany 

dzisiaj uchwala się po pracy, która sięga od 1,5-2 lat zanim osiąga się ten cel. Właścicielem 

terenu, o którym wspomniałem jest rolnik, to są grunty które są w bliskiej odległości węzła 

Zalezianka i w najbliższej przyszłości mogą stać się terenem, na którym będzie trwać wiele 

inwestycji. Oby tak się stało. 

6 marca – w spotkaniu z Kierownikiem budowy kanalizacji sanitarnej w Podzagnańszczu  

p. Markiem Szpakiem w sprawie rozpoczęcia robót ziemnych i kooperacji niektórych działań 

z Zakładem Gospodarki Komunalnej w Łącznej. 

Chodzi o to żeby podwykonawcą szeregu elementów na budowanej kanalizacji sanitarnej był 

ZGK w Łącznej. Sprawa jest ważna, nie tylko ma dostarczyć środków Zakładowi ale 

pracownicy będą mieli bezpośredni wpływ na jakość wykonywanych przyłączy, co może 

mieć odzwierciedlenie w tym, jak później będzie serwisowana kanalizacja i jak będzie 

funkcjonować. Ta inwestycja jest wykonana w całości z Funduszu Polski Ład 5 mln zł. 

7 marca – w obchodach Dnia Kobiet zorganizowanych w Bibliotece w Łącznej.   

Chcę podziękować Pani Dyrektor Biblioteki i pracownikom, wykonują pracę, która może jest 

mało widoczna, dla wielu osób staje się normalne że pojawiają się imprezy, organizowane są 

spotkania. Dzień Kobiet jest elementem, który zapisał się w kalendarzu naszych stałych 

imprez. Osoby w nich uczestniczące wyrażały bardzo pozytywne opinie na temat jakości 

przygotowywanych imprez. Dyrektor i pracownicy starają się o to żeby ich poziom był  

w miarę wysoki, a z drugiej strony żeby nie kosztowały zbyt dużo. Pogodzić te dwa elementy 

jest szalenie trudno, honoraria wielu artystów to czasami bardzo poważne kwoty, które nie 

zawsze biblioteka w budżecie posiada, a potrafi tyle imprez organizować. Mówię o tym żeby 

wszyscy ci, którzy czasami mówią, że nic się w gminie Łączna nie dzieje, spojrzeli na stronę 

internetową, stronę facebook biblioteki i przyjrzeli się co jest wykonywane. Realizujemy  

to czego oczekują mieszkańcy. 

11 marca – w gminnych obchodach Dnia Sołtysa w Bibliotece w Łącznej, 

13 marca  – w połączonym posiedzeniu Komisji Rady Gminy Łączna.  

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok, 

- w sprawie powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, 

- w sprawie zatwierdzenia analizy zagrożeń w tym identyfikacji miejsc, w których występuje 

zagrożenie dla bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar wodny do pływania, kąpania 

się, uprawiania sportu lub rekreacji w Gminie Łączna. 

 

W dniu 12 marca 2024r. ogłoszony został przetarg na Budowę drogi dojazdowej do zbiornika 

wodnego Jaśle. Zakres przedmiotu zamówienia obejmuje: 

Odcinek I (L = 717,27 m): budowa drogi z mieszanki mineralno-asfaltowej wraz  

z podbudową, wjazdami na działki i odwodnieniem; budowa ciągu pieszo-rowerowego; 

budowa odcinka sieci wodociągowej; budowa kanału technologicznego; budowa oświetlenia 

drogowego. 
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Odcinek II: budowa drogi (dz. nr 260 za p. Matusińskimi) z mieszanki mineralno-asfaltowej 

wraz z podbudową (L= 530,00 m); budowa zjazdów; wykonanie poboczy z kruszywa; 

utwardzenie terenu płytami ażurowymi betonowymi (dz. nr 263/2, 264/2, 265, 266/2  

tj. na działkach gminnych za domkami). 

Jak Państwo wiecie realizowana jest duża inwestycja zagospodarowania zbiornika Jaśle, 

w tym miejscu zlokalizowane są m.in. parkingi, inna infrastruktura, która ma służyć 

mieszkańcom, stąd dostępność będzie pełna poprzez budowę drogi. Mam nadzieję, że cały 

proces wyboru wykonawcy będzie sprawny i będziemy mogli rozpocząć inwestycję. 

 

12 marca br. wybrany został wykonawca tj. firma DUKT na przebudowę oraz remont dwóch 

odcinków dróg gminnych, tj. droga w msc Gózd naprzeciwko szkoły (koszt brutto:  

102 090,00 zł) oraz droga w msc. Kamionki tzw. Osiedlowa (koszt brutto: 445 260,00 zł). 

Zadania zostały dofinansowane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

Wysokość dofinansowania 70%. 

 

W dniu 14 marca br. uzupełniono ubytki na drogach gminnych, wbudowano pół tony asfaltu 

na zimno (20 worków po 25 kg). 

 

Zakończony został etap projektowania dot. Budowy kanalizacji sanitarnej w msc. 

Podzagnańszcze i Kamionki. Firma Budomont, z którą gmina podpisała umowę pod koniec 

2022 roku, weszła na roboty budowlane, aktualnie trwają prace w okolicy kościoła  

i cmentarza. 

 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach 

Przyznano dofinansowanie na realizację zadania pn. Odbiór, transport i utylizacja odpadów 

zawierających azbest w gospodarstwach rolnych z terenu Gminy Łączna. Ostatecznymi 

odbiorcami korzyści będą beneficjenci Działania A1.4.1 w ramach Krajowego Planu 

Odbudowy i Zwiększania Odporności. 

Cały proces dot. usuwania azbestu gmina wykonuje i jest w czołówce gmin woj. św. 

Procedura jest taka, liczy się data wpływu wniosku o odbiór azbestu. Apeluję do 

mieszkańców, którzy złożyli wnioski, a nie odebrano od nich jeszcze azbestu o cierpliwość, 

cały azbest będzie odebrany. Problem polega na tym, że za jego utylizację trzeba zapłacić,  

jest to zw. z posiadanymi środkami. My do tej pory tylko raz wykorzystaliśmy własne środki 

w kwocie 50 tys. zł, natomiast przez wszystkie poprzednie lata było to w 100 % finansowane 

z Narodowego Funduszu, czy innych źródeł rządowych. Azbest, którym objęte jest to 

dofinansowane w wysokości zadania 20 306,00 zł to jest 100 % dofinansowania na usuwanie 

azbestu z budynków gospodarczych, czyli w tych gospodarstwach gdzie osoby zgłoszone są 

jako rolnicy, którzy biorą dopłaty. Czekamy na podpisanie tej umowy. 

 

Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – Rządowy Program 

Odbudowy Zabytków 

Zaproponowałem Wysokiej Radzie włączenie tej uchwały do porządku obrad i przyjęcie jej. 

Zgodnie z Uchwałą Nr LVII/336/2023 Rady Gminy Łączna z dnia 27 listopada 2023 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminy Łączna, 

ogłoszono nabór wniosków o udzielenie w roku 2024 roku dotacji w w/w zakresie, który 

trwał od 30.01.2024 r. do 29.02.2024 r. W trakcie naboru złożone zostały dwa wnioski Parafii 

Rzymskokatolickiej w Łącznej dotyczące remontu wieżyczek i wymiany pokrycia Kościoła. 
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Komisja konkursowa dokonała oceny wniosków i przedstawiła do rekomendacji Wójtowi 

Gminy oraz Radzie Gminy Łączna w/w dwa wnioski Parafii pw. Św. Szymona  

i Judy Tadeusza w Łącznej. Decyzję o wyborze wniosków i udzieleniu dotacji podejmuje 

Rada Gminy Łączna w drodze uchwały. 

 

W dniu 21 marca o godz. 14.00 w Urzędzie odbędzie się pierwsze szkolenie członków 

obwodowych komisji wyborczych. Osoby powołane przez Komisarza Wyborczego  

w Kielcach do pracy w komisjach serdecznie zapraszam. Dodatkowe informacje na BIP 

Urzędu w zakładce WYBORY SAMORZĄDOWE 2024. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – 

poinformował, Komisja między sesjami nie obradowała. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Marta Siewierska – poinformowała, Komisja 

Społeczna w okresie między sesjami nie obradowała.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował, 

Komisja między sesjami nie obradowała. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – poinformował, 

Komisja odbyła się dzisiaj 18.03.2024r. była to Kontrola Gminnej Biblioteki Publicznej, 

gdzie podjęto dwa wnioski: 

1/ wymiana ogrodzenia budynku świetlicy w Zagórzu i Klonowie, 

2/ założenie fotowoltaiki na budynku świetlicy w Klonowie i Kamionkach. 

 

Ad. 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady oddała głos radnym. 

Radny Nyga – zabrał głos, przed poprzednimi wyborami Pan Wójt obiecał mieszkańcom 

Zajamnia kanalizację, nie wiem jak to miało wyglądać. Proszę wytłumaczyć. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do Radnego Nygi, to pytanie nie dot. tylko 

kwestii Zajamnia. Wielu mieszkańców zadaje mi pytanie, każda miejscowość jest 

zainteresowana żeby powstał w niej kanał sanitarny. Budowa kanalizacji sanitarnej to 

inwestycja bardzo kosztowna. Środki na tego typu inwestycje mamy zawsze z zewnątrz.  

Żeby otrzymać środki unijne na kanalizację musi być spełniony jeden warunek, mianowicie 

musi być 120 mieszkańców na 1 km bieżący kanału. Brak tej ilości dyskwalifikuje gminę  

w możliwości pozyskania środków. Przypomnę, że zrobiony mieliśmy projekt na kanalizację 

w Występie, Zaleziance. Chcieliśmy złożyć wniosek o dofinansowane z RPO, okazało się że 

nie spełniamy Dyrektywy unijnej. Czy są inne źródła finansowania. Był w minionym czasie 

Program Polski Ład, z którego mogliśmy robić takie inwestycje ale nie można robić jednego 

przed drugim. Kwestia zasadnicza, nasza oczyszczalnia ścieków. Wykonawca mógłby nas 

doprowadzić do sytuacji, że musielibyśmy płacić kary za nieterminowe wykonanie 

inwestycji. Gmina jest przygotowana projektowo i nie tylko żeby tą inwestycję kontynuować. 

Złożyliśmy wniosek ale konkurs został unieważniony. Mamy nadzieję, że ponowny konkurs 

zostanie rozpisany i że gmina otrzyma środki. Mamy coś takiego jak Strategię budowy 

kanalizacji w całej gminie, ona obejmuje nie tylko Zagórze, Zajamnie, Zaleziankę, Występę. 

Jeżeli nie będziemy mieć finansowania, gmina nie jest w stanie wykonać takich długich 

odcinków kanału sanitarnego. Budowa kilku oczyszczalni ścieków na terenie takiej gminy jak 

nasza jest niecelowa, ponieważ eksploatacja kilku oczyszczalni ścieków byłaby pod 

względem utrzymania i kosztów tak wysoka, że moglibyśmy nie podołać. Zatem trzeba 

wszystkie ścieki ściągać do jednej oczyszczalni. Oczyszczalnia została zaprojektowana w taki 
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sposób, że poradzi sobie ze skanalizowaniem całej gminy, może oprócz Klonowa. Ale dla 

Klonowa mamy inną koncepcję bardziej uzasadniającą sam fakt, że Klonów jest oddalony, 

myślę że taki plan w ramach PROW mógłby być realizowany. Jeśli chodzi o pozostałe 

miejscowości musi być zmiana przepisów jeżeli chodzi o RPO. Jeżeli te przepisy zostaną 

wprowadzone, bądź wprowadzone zostaną środki z KPO na tego typu inwestycje 

kanalizacyjne to damy sobie radę z przygotowaniem wniosków i będziemy je po kolei 

realizować. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował, chciałbym uzupełnić informację 

Pana Wójta ze sprawozdania odnośnie azbestu, ten konkurs dot. tylko tych mieszkańców, 

którzy w zeszłym roku złożyli wniosek o dofinansowanie wymiany pokrycia dachowego  

do ARiMR, wykonali i rozliczyli, to jest kilka gospodarstw. 

Radny Ledwójcik – zapytał, co z odbiorem azbestu z budynków indywidualnych.  

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, na tą chwilę na wiosnę tego roku 

program był skierowany do tych beneficjentów. Podejrzewamy, że na jesieni będzie 

ogłoszony konkurs na odbiór azbestu od osób fizycznych, wtedy złożymy wniosek  

o dofinansowanie. 

Radny Wisowaty – zapytał, jak długa jest lista oczekujących na odbiór azbestu. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, lista się zmniejsza, wniosków 

złożonych jest na ok. 80 ton. Niektórzy mieszkańcy wystawiają azbest ale nie składają 

odpowiednich wniosków. Realizowane są tylko te wnioski i w takiej kolejności w jakiej 

wpływają do urzędu. 

Radny Litwiński – zabrał głos, ludzie w ostatnim czasie pytają mnie dlaczego została 

wstrzymana budowa drogi na Podłaziu, od prawie 2 miesięcy droga Podłazie-Krzyżka jest 

zamknięta bez możliwości korzystania, nieprzejezdna w żaden sposób. Od 2 tygodni nie 

pojawiła się na budowie żywa dusza, zastanawiałem się co jest tego powodem. Dowiaduję 

się, że firma ma kolejny raz przedłużenie terminu oddania inwestycji. Proszę o wyjaśnienie. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, umowa została po raz pierwszy 

aneksowana, nie po raz kolejny. Firma zwróciła się do nas z wnioskiem o przedłużenie 

umowy z uwagi na komplikacje jakie powstały w gruncie. W okolicy przepustu musiały 

zostać zamontowane sączki. Grunt musi się osuszyć dopiero można montować kolejne 

elementy drogi. Firma musiała przełożyć kable energetyczne, niestety w dokumentacji, która 

była w zasobach geodezji te kable były zainwentaryzowane znacznie głębiej niż  

w rzeczywistości. W tej chwili można przystąpić do dalszych prac. To co najważniejsze, 

sączki jak i przełożenie sieci energetycznej, nie zwiększyło kontraktu, firma nie obciążyła 

gminy dodatkowymi kosztami ale to wydłużyło proces budowy. Na poprzedni tydzień 

zaplanowane było rozłożenie warstw konstrukcyjnych z kruszywa łamanego ale ciągłe 

deszcze nie sprzyjają tego typu robotom. Lepiej niech firma wykona to powoli i przy 

pogodzie. 

Radny Litwiński – zabrał głos, część spraw było robione na mój wniosek, zwracałem uwagę 

że warunki geodezyjne są tam trudne, że biją źródła w okolicy studni. Cieszę się, że zostało to 

uwzględnione przez firmę i że będzie to zrobione. 

Radny Chaba – zwrócił się do Pana Wójta, powiedział Pan że nie ma możliwości w tej chwili 

budowy kanalizacji w msc. Występa, Zalezianka itd., a w jaki sposób ma nastąpić rozwój tych 

miejscowości. Inwestorzy przyjeżdżają pytają jakie media są w danej miejscowości,  

w tej chwili są poważne rozmowy w temacie budowy osiedla na Występie, zaczną budować  

i co dalej. Nie mamy jeszcze projektu na budowę kanalizacji, gdy nie będzie projektu rozwój 

miejscowości jest niemożliwy. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnego Chaby, zgadzam się, że każdy 

inwestor kiedy słyszy, że nie ma kanalizacji odsuwa w czasie decyzję o zakupie działek. Ale 

nie możemy wydawać naszych środków na projekty, które będą leżeć na półce. Można 
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ogłaszać przetarg na wykonanie określonej inwestycji w dwojaki sposób, jeśli mamy na to 

środki i projekt to ogłaszamy na wykonanie, albo możemy ogłosić przetarg w formule 

„zaprojektuj i wybuduj”. Druga wersja jest lepsza, ponieważ gmina nie musi oddzielnie 

wydatkować środków na projekt tylko firma, która wygrywa przetarg przygotowuje projekt 

we własnym zakresie. Koszty, które poniosłaby gmina na projekt są nieporównywalnie 

wyższe niż w przypadku gdy firma zleca wykonanie projektu. Jest szansa żebyśmy 

wykonywali mniejsze kawałki kanalizacji sanitarnej ale przy podstawowym założeniu, 

musimy najpierw uwzględniać potrzeby naszych mieszkańców, a w następnej kolejności 

inwestorów. Mamy do czynienia z sytuacją, w której najważniejsze jest znalezienie źródła 

finansowania. Jeżeli nie ma finansowania przygotowanie projektu może skończyć się tak jak 

przygotowanie projektu na Występę i Zaleziankę. Koszty odświeżenia projektu są bliskie 

kosztom przygotowania nowego. Mamy w budżecie pewne środki, które powinny pójść na 

tzw. ochronę środowiska, zastanawiamy się na co je przeznaczyć. Jest szansa, żeby jakąś 

część kanalizacji wykonać. Inwestorzy terenu 16 ha na Występie chcą podejmować rozmowy 

o współuczestniczeniu w finasowaniu takiej inwestycji. Położenie tego terenu jest o tyle 

ważne, że można pewne rzeczy bez dodatkowej infrastruktury typu tłocznie, przepompownie, 

sprowadzić kanałem sanitarnym do już istniejącej kanalizacji w msc. Gózd i Jęgrzna pod 

ekspresówką ale to temat na oddzielne posiedzenie Komisji.  

Radna Krawczyńska – zabrała głos, ponawiam prośbę odnośnie drogi powiatowej, 

wielokrotnie zgłaszałam na komisjach ubytek, który znajduje się tuż ze zjazdu ze starodroża 

na drogę powiatową prowadzącą do Zalezianki. Ten ubytek był mniejszy ale po deszczach 

jest bardzo duży, grozi to uszkodzeniem samochodu. Proszę zasygnalizować do ZDP żeby 

naprawili tą drogę.  

Sołtys Flasińska – zabrała głos, mieszkańcy proszą o udrożnienie wjazdów na pola przy 

drodze powiatowej koło szkoły w kierunku Zagórza. Zbliża się wiosna, a tam są sterty żwiru  

i innych materiałów. Proszę wystąpić o to do firmy, która prowadzi prace. 

Sołtys Gębska – zabrała głos, proszę o wyjaśnienie zapisów uchwały z dn. 30 października 

2023r. dot. szerokości drogi dojazdowej do cmentarza w Występie. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – zabrał głos, mam przed sobą projekt uchwały, który 

będzie przez Radę procedowany kiedy nadejdzie odpowiedni czas. Projekt jest opracowany 

na podstawie uchwały Rady Gminy z dn. 30 października 2023r. w sprawie przystąpienia do 

zmiany II zmiany Nr 6 mpzp obręb Nr 10 Występa. A uchwała, którą Rada będzie 

podejmować będzie miała nazwę: w sprawie zmiany II zmiany Nr 6 mpzp obrębu Nr 10 

Występa. Najważniejsze rzeczy, które są w projekcie, a które dot. drogi dojazdowej, załącznik 

graficzny Nr 1 w którym jest wrysowana i wpisana szerokość drogi 6 m. Kolejne miejsce,  

w którym jest mowa o tym, że docelowo ta droga ma posiadać tą szerokość jest to str. 4 

uzasadnienia pkt. 5: „W zakresie szerokości dróg publicznych, w szczególności drogi KDD 

pas drogi został pomniejszony z 10 m do 6 m zgodnie z wnioskiem właścicieli działek i przy 

aprobacie Rady Gminy Łączna. Spotkanie w sprawie przed procedurą planistyczną zmiany 

planu”. Jest jeszcze jedna wielkość podana w § 23, to str. 13 projektu: „Wyznacza się teren 

drogi dojazdowej oznaczonej na rysunku planu symbolem KDD o pow. ok. 0,13 ha  

o przeznaczeniu droga dojazdowa.” Przy dł. ok. 220 m nie trudno wyliczyć, że szerokość pasa 

drogowego to 6 m, nie 10 m. 

Radny Chaba – zabrał głos w temacie zakupu samochodu dla ZGK o ładowności 3,5 t, w tej 

chwili Zakład ma taki pojazd 3,5 t, czy nie lepiej kupić pojazd 6, 7 t do wywozu śmieci, 

ziemi, rur kanalizacyjnych, wodociągowych.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, chcemy kupić taki duży samochód 

ciężarowy, jednak samochód dostawczy, który Zakład ma teraz już swoje wysłużył. 

Funkcjonowanie ZGK to nie tylko kanalizacja i wodociągi ale jeszcze zimowe utrzymanie 

dróg. Wstępną umowę mam, jeszcze nie sformalizowaną, z Zarządem Dróg Powiatowych,  
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że w sytuacji kiedy ZGK będzie dysponował odpowiednim sprzętem do odśnieżania 

podpiszemy stosowne porozumienia i finasowanie z Powiatu Skarżyskiego na odśnieżanie 

dróg powiatowych na terenie gminy Łączna przejmie nasz ZGK. Tego typu rozwiązanie ma 

Bliżyn, co roku kwota ok. 300 tys. zł znajduje się w budżecie gminy Bliżyn. Nie widzę 

powodu, dla którego my mielibyśmy z tego nie skorzystać. Najistotniejsze jest to, że 

będziemy wtedy mieli kogo pociągnąć do odpowiedzialności za nieodpowiedni stan 

odśnieżania dróg gminnych i powiatowych, wtedy weźmiemy za to pełną odpowiedzialność. 

Mamy środki i zakupimy sprzęt łącznie z solarką, z pługiem, żeby Zakład nie musiał 

korzystać z ciągnika do odśnieżania. Wielu mieszkańców naszej gminy ma zbiorniki 

bezodpływowe i występuje trudność dojechania do tych miejsc, pojawiają się sugestie 

mieszkańców że Zakład mógłby wybierać ścieki małym ciągnikiem, beczką również zimą. 

Chcemy przez fakt, że Zakład dostanie duży samochód do odśnieżania, zwolnić ciągnik tylko 

do odbioru nieczystości płynnych. Obiecałem mieszkańcom, że tego typu usługa będzie 

wykonywana przez Zakład. Przepisy nakładają na wszystkie podmioty obowiązek 

odpowiednich zezwoleń. Wpływ na cenę ostateczną, którą musi zapłacić mieszkaniec za 

odbiór ścieków ma nie tylko kwestia ilości ale również odległości do dostarczanej 

oczyszczalni. My na dzień dzisiejszy nie dysponujemy miejscem odbioru tego typu 

nieczystości, musimy je wozić do Suchedniowa. Jak wybudujemy oczyszczalnię ścieków te 

ceny się zmienią. Niezależnie od tego chcemy taką usługę mieszkańcom wykonywać. 

Radny Litwiński – zabrał głos, na tak dużą inwestycję jak kanalizacja na Występie, 

Zaleziance są potrzebne znaczne środki. W ostatnim czasie kanalizacja przeszła poza kościół, 

jest już u bram Podłazia gdzie jest 500 mieszkańców, a 1,5 km kanalizacji, jeżeli by były 

środki na wykonanie wnioskuję o to.  

Radny Wisowaty – zabrał głos, proszę o interwencję w powiecie o drogę przy szkole  

w Łącznej. Droga jest w fatalnym stanie, odcinek nie jest duży, a jest ruchliwy, często 

uczęszczany, wszyscy o tym wiemy. Nie widać rozwiązania ze strony powiatu. Druga sprawa 

to dobra wiadomość nt. remontu drogi osiedlowej i przy cmentarzu. Czy już wykonawca 

został wybrany, w jakim okresie będzie to realizowane. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, na realizację dróg: koło bloku  

i naprzeciwko szkoły w Goździe firmy są wybrane, w najbliższych dniach podpiszemy 

umowę. Termin wykonania chyba do wakacji tego roku, dawaliśmy krótkie terminy żeby nie 

było sytuacji jak ze skrzyżowaniem Podzagnańszcze-Kamionki-Podłazie. A droga do 

cmentarza w Kamionkach jest w jednym worku dofinasowania, które otrzymaliśmy na 

poprawę bezpieczeństwa na drogach gminnych poprzez zakup samochodu do zimowego 

utrzymania dróg i przebudowę drogi koło cmentarza. Jeśli się uda to też w najbliższych 

dniach będzie ogłoszony przetarg na przebudowę drogi i zakup samochodu do zimowego 

utrzymania. 

Radny Chaba – zabrał głos, została zapomniana droga na Występie do Adamowa, przez 10 lat 

ta droga jest remontowana odcinkami, został jeden odcinek zapomniany. Był problem  

z właścicielem ale jest to droga powiatowa, ona staje się nieprzejezdna. Drogę rozjeździły  

w większości samochody Lasów Państwowych. Jeśli nie będzie remontu tej drogi to ona za 

pół roku będzie nieprzejezdna. 

Radny Wykrota – zgłosił o uzupełnienie kruszywem drogi w Podzagnańszczu od wiaduktu do 

asfaltu, w stronę kładki, odc. ok. 50 m. 

Radny Janik – zgłosił ubytki w drodze powiatowej na Zaleziance do Nr 16. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował, w zeszłym tyg. wystąpiliśmy do 

kolei o zgodę na wykonanie remontu w Podzagnańszczu na ich terenie, jeśli tylko taką zgodę 

otrzymamy to poprawimy tą drogę. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnego Wisowatego, wielokrotnie 

rozmawiałem z Dyrektorem ZDP na temat drogi koło szkoły w Łącznej, ten odcinek nie 

spełnia norm jeśli chodzi o tonaż i to spowodowało że droga jest w takim stanie. Ilość 

ciężkich samochodów o tonażu ponad 30 ton jest olbrzymia. Staliśmy na stanowisku żeby 

zrobić ten krótki odcinek do zakrętu, należało by wymienić podbudowę. Ta droga przebiega 

w terenie kolejowym. Jeśli powiat znajdzie środki i będzie chciał udziału gminy w tej 

przebudowie to uważamy, że ten odc. powinien być zrobiony. Jestem przekonany, że remont 

nie nastąpi w najbliższych miesiącach. Myślę, że po wyborach Zarząd podejmie temat 

przebudowy tej drogi. Co się tyczy drogi do Adamowa, znam jej stan techniczny, wymaga 

ona naprawy. 

Przewodnicząca Rady – zapytała, co z progami zwalniającymi w msc. Osełków. Czy w tym 

roku gmina również będzie organizować sprzątanie gminy. W mojej miejscowości od kilku 

lat z Panią Sołtys i Radą Sołecką sprzątamy, w tym tyg. też będziemy sprzątać naszą 

miejscowość, a co z pozostałymi miejscowościami, czy jest taki plan. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, na dzień dzisiejszy takiego planu nie 

ma ale w zeszłym roku był pozytywny oddźwięk, myślę że to powtórzymy. Powinniśmy 

wpisać to w nasz kalendarz, bo jest to coś pozytywnego. Jeśli chodzi o progi zwalniające do 

końca marca wykonawca ma je wykonać w Osełkowie i Starej Występie. 

Radny Wykrota – zapytał, czy na drogach powiatowych stosuje się progi. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, w zasadzie nie powinno stosować się 

progów na drogach gdzie jest komunikacja zbiorowa. 

Radny Nyga – zapytał o próg zwalniający na Zajamniu, podanie wpłynęło. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, każda sprawa wymaga czasu  

i odpowiedniej kolejności. Podanie będzie rozpatrzone, jeżeli będzie kompletny odpowiedni 

wniosek o zmianę organizacji ruchu, zostanie on złożony do Wydziału Komunikacji  

w Starostwie. Jeżeli otrzymamy zmianę organizacji ruchu to próg zwalniający zostanie 

również na tej drodze wykonany. W przypadku Starej Występy też musiała nastąpić zmiana 

organizacji ruchu dopiero można było zamontować urządzenia na drodze. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, problem nie polega na tym, że nie mamy 

środków czy nie chcemy zamontować progu, tylko nie możemy tego zrobić do momentu aż 

nie zostanie wprowadzona zmiana organizacji ruchu. Proszę to wyjaśniać mieszkańcom. Bez 

dokumentu nie możemy nic na drodze zrobić. Czymś innym jest pojawiająca się dziura, bo 

zarządca drogi na bieżąco powinien utrzymywać stan drogi. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin zajęć nauczycieli. 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr LXIII/362/2024 

Rady Gminy Łączna z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przywrócenia przystanku 

autobusowego linii Nr 12 MZK Kielce w okolicy posesji Klonów 60 lub zezwolenia na 

usytuowanie w tym miejscu przystanku na żądanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr LXIII/363/2024 

Rady Gminy Łączna z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Skarżyskiego. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr LXIII/364/2024 

Rady Gminy Łączna z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – poinformowała, projekt uchwały był omawiany na 

komisji jednak chciałam dołączyć jeszcze jeden załącznik tj. Zał. Nr 7 do dzisiejszej uchwały 

Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2024r.  

Zmiany w tym załączniku tj. zaktualizowanie łącznych nakładów finansowych: 

- w wierszu 1 rozdział 01043 zadanie uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie 

Gminy Łączna była kwota 5 284 796 zł, obecnie jest kwota 5 314 796 zł, 

- w wierszu 3 rozdział 60016 budowa drogi dojazdowej do zbiornika wodnego Jaśle była 

kwota 7 000 000 zł, obecnie jest kwota 7 040 000 zł.   

Po wprowadzeniu tego załącznika jest konieczność wprowadzenia zmian w treści uchwały 

w § 6 tj. ostatnie zdanie, oraz w uzasadnieniu do uchwały tj. przedostatnie zdanie. 

Pozostałe załączniki pozostają bez zmian. 

Radny Wykrota – zapytał, skąd te pieniądze. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – odpowiedziała, one były wprowadzone na poprzedniej 

sesji: 40 tys. zł na projekt na drogę dojazdową ale nie były wpisane w łączne nakłady 2024r. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały i uzasadnienia w nowym 

brzmieniu, z dodanym Załącznikiem Nr 7, poprzez głosowanie jawne imienne. 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni określali się 

czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr LXIII/365/2024 

Rady Gminy Łączna z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 e)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2024-2032. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr LXIII/366/2024 

Rady Gminy Łączna z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 f)  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej  

p.w. Św. Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej z przeznaczeniem na realizację zadań  

pn. „Remont wieżyczek na Kościele Parafialnym w Łącznej” oraz „Wymiana pokrycia 

dachowego na kościele pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej”. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LXIII/367/2024 

Rady Gminy Łączna  z dn. 18 marca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 28 lutego 2024r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 28 lutego 2024r. 

Protokół został przyjęty większością głosów (za – 13, wstrzymał się – 1/14 obecnych 

radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Radny Mendak – zabrał głos, w imieniu swoim i mieszkańców chcę podziękować za środki 

gminne przekazane na drogę w Klonowie. Wiemy jak ta droga jest dla mieszkańców ważna. 

Chcę podziękować również Staroście Skarżyskiemu i radnym Skarżyska, Starosta dotrzymał 

słowa. 

 

Ad. 11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła LXIII–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji                    

2018-2024. 

   Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła:         

           Magdalena Chmiela            Monika Pająk 
 

 

 

 

 

 

 


